
Horsens 15. maj 2023 

Kære husejer på Hvedevænget 

Det er tid til indbetaling af kontingent, som jf. nedenstående referat blev fastsat til 2.000 kr. på 

årets generalforsamling. Pengene bedes indbetalt senest d. 1/6 på konto nr. 9211 4585236204 

KUN med angivelse af husnummer. 

For at sikre så mange så muligt får indbetalt, ønskes hjælp til alle forhører sig hos sine naboer, 

om de har fået referatet her med opkrævningen. 

På forhånd tak for hjælpen. 

Referat af ordinær generalforsamling i 

Grundejerforeningen Hvedevænget d. 21. marts 2023 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formanden aflægger beretning 

3. Regnskab for indeværende år Fremlægges til godkendelse 

4. Budget kommende år Fremlægges til efterretning 

5. Fastsættelse af kontingent 

a. Forslag fra bestyrelsen er hævning til 2000,- pr. år. 

i. Grundet stigende udgifter til snerydning 

ii. Grundet stigende udgifter til advokat 

iii. For at imødekomme kommende underskud for 2022/2023 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

a. Allan er på valg – Genopstiller ikke 

b. Sune er på valg – Genopstiller ikke 

c. Søren er på valg som suppleant – Genopstiller ikke 

d. Merete trækker sig 

7. Valg af Revisor 

a. Grethe er på valg – Genopstiller 

8. Anskaffelse af hjertestarter – Fremlægges af nr. 50 

9. Honorar til bestyrelsen for arbejdet i G/F Hvedevænget – Fremlægges af nr. 50 

10. Evt. valg af administrator for foreningen 

11. Eventuelt 

  



Referat: 

37 husstande er repræsenteret ved generalforsamlingen. 33 fremmødte og 4 fuldmagter 

 

Ad.1 

Thomas nr. 53 vælges som dirigent. 

Ad.2 

Formand aflagde beretning samt en orientering ang. vejprojekt. - Stævningssag nr.2 fra nr.68 

lægges på hjemmesiden. 

Ad.3 

Regnskab/ godkendt 

Ad.4 

Budget/ godkendt 

Ad.5 

Afstemning for hævning af kontingent fra 1700kr til 2000kr vedtaget - 35 for / 2 imod 

Ad.6 

Punktet tages op igen ved Ekstraordinær generalforsamling. 

1: De afgående medlemmer i bestyrelsen, "vedligeholder" pligterne som betaling af regninger mm, 

indtil den nye bestyrelse træder til inden for rimelig tid. 

2: Der blev på generalforsamlingen aftalt af alle fremmødte medlemmer at der vil blive indkaldt til 

en ekstra ordinær generalforsamling så snart vi har nogle input omkring administrator og 

"professionel" bestyrelse 

 

Ad.7 

Grethe genvælges som revisor 

Ad.8 

Oplæg om anskaffelse af hjertestarter 

Nr.37 undersøger billigere end Falck 

 nr.47 samler overblik over om det er muligt af få en gratis. 

Ad.9 

Punktet tages op igen ved Ekstraordinær generalforsamling. 

Ad.10 

Punktet tages op igen ved Ekstraordinær generalforsamling. 

Ad.11 

Ingenting til under evt. 


